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R O M Â N I A 
JUDEȚUL SĂLAJ 
CONSILIUL JUDEȚEAN 
Nr. 10006 din 28.05.2024 

PROCES VERBAL 
al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Sălaj 

din data de 28 mai 2024 
  

Se intonează Imnul Național al României. 
* 
 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU,            
 Stimaţi colegi,             
 Doamnelor şi domnilor.  
 În conformitate cu prevederile art. 179 alin. (2) lit.a) coroborate cu cele ale art.182 
alin.(4) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare, prin Dispoziția Președintelui Consiliului Județean nr. 75 din 
22.05.2024, a fost convocat Consiliul Judeţean Sălaj în şedinţă ordinară, fiind stabilită 
desfăşurarea acesteia în sala de şedinţe „Dialoguri Europene”, situată la etajul I.    
 La şedinţa de azi, sunt prezenţi 26 consilieri, plus Președintele Consiliului 
Județean, absenţi fiind domnul Zaharia Marcel-Claudiu, domnul Dimitriu Alexandru, 
domnul Iepure Ioan-Viorel, domnul Margin Gabriel-Adrian. 

* 
Odată cu realizarea convocării şi difuzării materialelor, aţi luat cunoştinţă de 

ordinea de zi a şedinţei.  
- Cine este pentru? 26 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean 

Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu 27 voturi „pentru” a fost aprobată următoarea ORDINE DE ZI: 
 

1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al 
instituţiilor şi serviciilor publice subordonate Consiliului Judeţean Sălaj, pe anul 2024. 

2. Proiect de hotărâre privind suplimentarea sumelor repartizate Handbal Club 
Zalău și Asociației Sportive Handbal Club VM, din bugetul Judeţului Sălaj pe anul 2024. 

3. Proiect de hotărâre privind înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului 
social Casa de tip familial „Cireșarii”. 

4. Proiect de hotărâre privind înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului 
social Casa de tip familial „Măgura”. 

5. Proiect de hotărâre privind înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului 
social Casa de tip familial „Maria”. 

6. Proiect  de  hotărâre privind înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului 
social Casa de tip familial „Silvania”. 

7. Proiect de hotărâre privind înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului 
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social Centru de Zi pentru Dezvoltarea Deprinderilor de Viață Independentă. 
8. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi statului de funcţii ale 

Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sălaj. 
9. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și statului de funcţii ale 

Spitalului Judeţean de Urgenţă Zalău. 
10. Diverse.  

* 
                                              *         * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
1. La punctul 1 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al instituţiilor şi serviciilor publice 
subordonate Consiliului Judeţean Sălaj, pe anul 2024, îl invit pe dl. consilier SOJKA 
ATILA -IOAN să prezinte raportul de avizare al comisiei de specialitate.   

* 
Dl. SOJKA ATILA -IOAN 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                   * 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 26 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean 

Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 26 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al instituţiilor şi serviciilor publice 
subordonate Consiliului Judeţean Sălaj, pe anul 2024. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 60 

* 
                                                            *                    * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
2. La punctul 2 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

suplimentarea sumelor repartizate Handbal Club Zalău și Asociației Sportive Handbal 
Club VM, din bugetul Judeţului Sălaj pe anul 2024, îl invit pe dl. consilier PAPP 
ZSOLT-LÁSZLÓ să prezinte raportul de avizare al comisiei de specialitate.     

* 
Dl. PAPP ZSOLT LÁSZLÓ 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                   * 
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 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este pentru? 26 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean 

Sălaj. 
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 27 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

suplimentarea sumelor repartizate Handbal Club Zalău și Asociației Sportive Handbal 
Club VM, din bugetul Judeţului Sălaj pe anul 2024. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 61 

* 
                                                            *                  * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
3. La punctul 3 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului social Casa de tip familial 
„Cireșarii”, îl invit pe dl. consilier CHENDE IOAN să prezinte raportul de avizare al 
comisiei de specialitate.     

* 
Dl. CHENDE IOAN 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiei de specialitate.    

* 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 26 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean 
Sălaj. 

- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

                                                                         *  
Cu un număr de 27 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului social Casa de tip familial „Cireșarii”. 
* 

Se adoptă Hotărârea Nr. 62 
* 

                                                            *                    * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
4. La punctul 4 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului social Casa de tip familial 
„Măgura”, îl invit pe dl. consilier BEREK ȘTEFAN să prezinte raportul de avizare al 
comisiei de specialitate.     

* 
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Dl. BEREK ȘTEFAN 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.    

 *                                                            
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 26 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean 
Sălaj. 

- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 27 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului social Casa de tip familial „Măgura”. 
* 

Se adoptă Hotărârea Nr. 63 
* 

                                                            *                    * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
5. La punctul 5 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului social Casa de tip familial „Maria” 
o invit pe dna. consilier IRIMIEA ANCA-MANUELA să prezinte raportul de avizare 
al comisiei de specialitate.     

* 
Dna. IRIMIEA ANCA-MANUELA  
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiei de specialitate. 

* 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 26 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean 
Sălaj. 

- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 27 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului social Casa de tip familial „Maria”. 
* 

Se adoptă Hotărârea Nr. 64 
* 

                                                            *                    * 
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Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
6. La punctul 6 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului social Casa de tip familial 
„Silvania”, îl invit pe dl. consilier ARDELEAN COSMIN-VASILE să prezinte 
raportul de avizare al comisiilor de specialitate. 

* 
Dl. ARDELEAN COSMIN-VASILE  
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 26 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean 
Sălaj. 

- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 27 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului social Casa de tip familial „Silvania”. 
* 

Se adoptă Hotărârea Nr. 65 
* 

                                                            *                    * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
7. La punctul 7 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului social Centru de Zi pentru 
Dezvoltarea Deprinderilor de Viață Independentă, îl invit pe dl. consilier BEREK 
ȘTEFAN să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.     

* 
Dl. BEREK ȘTEFAN  
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.    

*                                                              
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 26 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean 
Sălaj. 

- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 27 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

înființarea, organizarea şi funcţionarea serviciului social Centru de Zi pentru Dezvoltarea 
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Deprinderilor de Viață Independentă. 
* 

Se adoptă Hotărârea Nr. 66 
* 

                                                            *                    * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
8. La punctul 8 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea organigramei şi statului de funcţii ale Direcţiei Generale de Asistenţă 
Socială şi Protecţia Copilului Sălaj, îl invit pe dl. consilier ALEXA IOAN să prezinte 
raportul de avizare al comisiilor de specialitate.   

* 
Dl. ALEXA IOAN  
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 26 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean 
Sălaj. 

- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 27 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea organigramei şi statului de funcţii ale Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi 
Protecţia Copilului Sălaj. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 67 

* 
                                                            *                    * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
9. La punctul 9 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea organigramei și statului de funcţii ale Spitalului Judeţean de Urgenţă 
Zalău, o invit pe dna. consilier SIMONFI MARIA să prezinte raportul de avizare al 
comisiilor de specialitate.     

* 
Dna. SIMONFI MARIA  
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.    

* 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
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*       
Dna. IRIMIEA ANCA-MANUELA 
Domnule Președinte, nu particip la deliberare și la vot. Mulțumesc. 

* 
Doamna Irimiea Anca-Manuela nu participă la deliberare și la vot. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 25 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean 
Sălaj. 

- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 26 voturi „pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea organigramei și statului de funcţii ale Spitalului Judeţean de Urgenţă Zalău. 
* 

Se adoptă Hotărârea Nr. 68 
* 

                                                            *                    * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
11. Diverse 
La diverse dacă sunt discuții, vă rog frumos să interveniți. Vă rog, domnule 

consilier. 
 Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
 Domnule Președinte, mulțumesc pentru că mi-ați dat ocazia să iau cuvântul. În 
ultimii 4 ani de zile au fost adoptat 24 de hotărâri de Consiliul județean prin care se 
modifică inventarul bunurilor din domeniul public al județului Sălaj. Care este motivul 
pentru care nu s-a inițiat un proiect de hotărâre privind atestarea inventarului bunurilor 
din domeniul public așa cum prevede Art. 289 din OUG. 57/2019? Am pus această 
problemă și în urmă cu 2 ani de zile și nu s-a luat nicio măsură. Este o obligativitate și a 
dumneavoastră și a noastră ca și consilieri județeni, deoarece administrăm domeniul 
public și domeniul privat al județului Sălaj. 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
 Domnule director, dacă puteți să răspundeți la întrebare. 
 Dl. LABO DOREL 
 Noi am pregătit (Direcția patrimoniu) documentul pentru acest demers. Acum se 
află în faza de evaluare la Direcția juridică și sperăm ca, într-o ședință viitoare, să putem 
face acest lucru. 

Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
 Domnule director, termenul de inițiere a unui proiect de hotărâre, care se transmite 
la Ministerul Dezvoltării este de 90 de zile de la modificarea situației juridice a unui 
imobil. De la prima hotărâre au trecut 940 de zile, o să inițiem noi un proiect de hotărâre 
pe care o să-l trimiteți la Ministerul Dezvoltării și ce o să se întâmple dacă punctul de 
vedere transmis de Ministerul Dezvoltării și care este însoțit de 16 avize, de la 16 
instituții pentru un imobil în care se investesc milioane de euro, nu primim de la una din 
instituții avizul favorabil? Deci termenul este 90 de zile de la modificarea situației 
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juridice a unui imobil. De la prima hotărâre au trecut 940 de zile, sigur inițiativa trebuia 
să vină pe baza unui raport de specialitate, nu chiar de la domnul președinte, nu am nimic 
cu dumneavoastră să spun că ați fi dumneavoastră, oricine ar fi, aș fi spus punctul meu de 
vedere pentru că așa prevede Codul Administrativ. Și au trecut 4 ani de zile, pentru 
fiecare hotărâre de consiliu trebuia trimis la Ministerul Dezvoltării, este foarte simplu. 
Uitați-vă dumneavoastră la consiliile județene din alte județe. Nu există hotărâre de 
Consiliul județean sau proiect de hotărâre să nu fie însoțit de punctul de vedere al 
Ministerului Dezvoltării, vă mulțumesc. 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
 Dacă, domnul secretar general, puteți să faceți o completare. 
 Dl. VLAICU COSMIN-RADU 
 Dacă îmi permiteți și mie o scurtă intervenție în completarea celor discutate aici. 
Așa este, domnule consilier, aveți dreptate. Codul Administrativ prevede aceste termene. 
La noi demersul s-a făcut dintr-o dublă perspectivă, se lucrează și la statut, adică se 
lucrează, este realizat statutul UAT-ului și știți foarte bine că acolo la finalul statutului 
trebuie ca una din anexe să conțină bunurile aflate în domeniul public al județului. Motiv 
pentru care s-a încercat ca în paralel să se facă aceste demersuri. Ele sunt pe fază de 
finalizare tocmai ca să fie realizată și exigența atestării domeniului public și exigența 
actualității anexei cu statutul UAT-ului. Deci despre asta este vorba. Sigur, e adevărat că 
termenele sunt depășite, nu sunt depășite doar la Consiliului Județean Sălaj, știți asta 
foarte bine. În Județul Sălaj, de exemplu, la nivel de comune aveți un merit deosebit, și 
acesta trebuie să recunoaștem public că veniți din comuna unde într-adevăr s-a realizat 
acest demers. Se pare că mai este o singură comună, dacă nu mă înșel, care a făcut treaba 
asta, restul nu. Deci, în țară, lucrurile nu sunt finalizate și asta voiam să se înțeleagă că 
este un demers în desfășurare. Contrar aparențelor nu există o pauză în acest demers ci 
dimpotrivă este pe final. 

Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
 Domnule secretar general, vă mulțumesc. Rugați-l pe domnul Președinte să mă 
angajeze la Consiliul județean, într-o lună avem atestat domeniul public al județului 
Sălaj. 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
 Vă aștept la concurs domnule consilier. Bine. Dacă sunt alte probleme? Vă rog 
domnule consilier. 
 Dl. PANIE SERGIU 
 Domnule Președinte, o întrebare scurtă. Avem ceva restanțe la facturile 
constructorilor pentru investițiile pe care le-au realizat până acum? Avem ceva restanțe la 
facturile dânșilor? 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
O întreb pe doamna director, să vă răspundă că dumneaei știe mai bine. 

 Dna. MARUȘCA LEONTINA-LUCICA 
 Bună ziua! Nu avem restanțe, toate facturile se plătesc în termen de 30 de zile, deci 
nu avem termene depășite. 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
 Și eu vă mulțumesc. Dacă sunt alte luări de poziție, vă rog. Nemaifiind alte puncte 
înscrise pe ordinea de zi, declar închise lucrările şedinţei de azi. Vă mulțumesc foarte 
mult pentru participare la ședință, vă mulțumesc foarte mult pentru aportul pe care l-ați 
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adus. Suntem în campanie electorală, știm că pe 9 iunie vor fi noi alegeri, noi vom 
continua să muncim în aceeași formulă până la constituirea noilor consilii locale care se 
va face probabil în octombrie. Eu sunt satisfăcut de rezultatele pe care le avem, de 
colaborarea pe care am avut-o, cu plusuri, cu minusuri, important este că am muncit 
împreună foarte mult și că realizările pe care le avem ne pot da șansa să ieșim cu fruntea 
sus din Consiliul județean, să dăm ochii cu alegătorii care așteaptă mai mult de la noi, așa 
cum este normal. Dar, cu siguranță că avem experiența necesară cu toții și încet-încet 
județul va prinde conturul pe care ni-l dorim și noi și cetățenii pe care îi reprezentăm. Vă 
mulțumesc tare mult și vă urez o zi frumoasă! 
 

 
 

    PREȘEDINTE, 
                               SECRETARUL GENERAL             

Dinu Iancu  - Sălăjanu                                             AL JUDEȚULUI, 
      
                                 Dr. Cosmin – Radu Vlaicu 

 
 
 
 
 
 
 
Consilier juridic: 
Seres Judith-Réka-  1 ex 

 
 

 


